
 

 

 المستندات المطلوبة للتسجيل لغير اللبنانيين: - دراســــــات عليـــــا

  نسخة عن الإقامة، .1

 ،2صورة شمسية عدد  .2

  نسخة عن علامات نهاية الدروس الثانوية، .3

 لبنان،  –نسخة طبق الاصل عن معادلة شهادة نهاية الدروس الثانوية من وزارة التربية والتعليم العالي  .4

  لبنان –التربية والتعليم العالي فقط للطلاب الحائزين على شهادة لبنانية: نسخة طبق الاصل مصادقة من وزارة،  

  نسخة عن علامات الاجازة، .5

  نسخة عن شهادة الإجازة، .6

 لبنان ، –نسخة طبق الاصل عن معادلة شهادة الاجازة من وزارة التربية والتعليم العالي  .7

 خة طبق الاصل عن افادة الجامعة اللبنانية،لطلاب كلية الحقوق: نس 

Transfer 
o .نسخة طبق الاصل عن علامات الماستر  

 

 

GRADUATE / AUDITOR FOREIGN APPLICANT – REQUIRED DOCUMENTS FOR REGISTRATION 
The student cannot be registered if the required documents are incomplete. 
 
 

1. Photocopy of the residence permit; 
2. Two recent photos passport; 
3. Copy of foreign baccalaureate transcripts;  
4. Certified copy of the foreign baccalaureate equivalence from the Ministry of Education and Higher Education – Lebanon 

 A certified copy by the Ministry of Education and higher Education – Lebanon for the students who hold a 
Lebanese baccalaureate;  

5. Photocopy of university transcripts;  
6. Photocopy of bachelor’s degree;  
7. Certified copy of the Bachelor degree’s official equivalence from the Ministry of Education and Higher Education – 

Lebanon;  

 Law faculty: certified certificate from the Lebanese university; 

Transfer : 
o Certified copy of university transcripts – Master;  

 

 

 


